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Zápis z členské schůze Asociace bilanční diagnostiky, z. s. 
konané dne 13. 2. 2025 v Praze 

 
9. členská schůze (za rok 2024) byla svolána dne 28. 1. 2025 předsedou spolku panem Mgr. et 
Mgr. Alešem Jelínkem dle podmínek stanovených ve stanovách a zúčastnily se jí osoby 
uvedené na připojené listině přítomných.  
 
Program Členské schůze: 

1. Zahájení, kontrola usnášeníschopnosti, revize členské základny 
2. Slovo svolavatele a volba předsedajícího  
3. Zpráva o činnosti, aktualizace metodiky BDg, členství ve FECBOP 
4. Zpráva o hospodaření 
5. Informace o Výkonném výboru, počtu členů a volba nových členů  
6. Diskuse o budoucnosti ABDg  
7. Plán činnosti ABDg 
8. Diskuze 
9. Závěr 

 
 
Ad 1) Zahájení, kontrola usnášeníschopnosti, revize členské základny 

Předseda spolu zahájil členskou schůzi v 11,05. Přítomní, kteří se dostavili na schůzi osobně a 
splňují podmínky pro členství ve spolku, se zapsali do listiny přítomných a ke svému jménu 
přidali podpis. Další účastníci měli možnost se připojit formou vzdáleného přístupu (přes 
Google Meet). Listina přítomných tvoří přílohu tohoto zápisu.  
Spolek měl v roce 2024 neznámý počet členů, protože za uvedený rok žádný člen neuhradil 
členské příspěvky. Z hlediska aktivity je možno za aktivní považovat 5 členů Výboru a 
účastníky této Schůze (včetně vzdáleného přístupu) a dále 4 další osoby, které uhradily 
členský příspěvek v roce 2023. Z účastníků je 6 řádných (s právem hlasování) a 1 přidružený.  
6 řádných členů má právo na Členské schůzi hlasovat. Svolavatel sdělil, že vzhledem k počtu 
přítomných, který tvoří min. 60 % stávajících členů ABDg, je členská schůze usnášeníschopná. 
 
Dle Stanov: „Členská schůze je usnášeníschopná, účastní-li se jejího zasedání desetina všech členů 
spolku. Členská schůze rozhoduje nadpoloviční většinou přítomných členů Asociace. Každý člen má 
jeden hlas. Hlasy všech řádných členů jsou rovné, hlasy čestných a přidružených členů jsou pouze 
poradní.“ 
 

Ad 2) Slovo svolavatele a volba předsedajícího  

Svolavatel navrhl pravidla pro jednání schůze a volbu předsedajícího. Přítomní pověřili jako  
předsedajícího schůze  Mgr. et Mgr. Aleše Jelínka 
zapisovatele/ku   Ing. Pavlínu Zrůbkovou 
a ověřovatele/ku  PhDr. Ivanu Slavíkovou 
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Ad 3) Zpráva o činnosti, aktualizace metodiky BDg, členství ve FECBOP 

Předsedající přednesl zprávu o činnosti ABDg v roce 2024 s důrazem na proces a stav 
aktualizace metodiky BDg a členství ve FECBOP. Vyzval členy k vyjádření stanovisek. 
Z organizačních důvodů nebylo možné svolat členskou schůzi na konci roku 2024, proto byla 
přesunuta na tento termín. 

 Po řadě peripetií se v minulém roce podařilo prosadit aktualizovanou metodiku 
bilanční diagnostiky. Metodika je umístěná na webu MPSV a na stránkách ABDg. Platí 
od září 2024. 

 Činnost FECBOP byla v r. 2024 zaměřena na realizaci dvou mezinárodních projektů, 
ve kterých nejsme zapojeni. Aleš Jelínek se jako člen Rady FECBOP pravidelně účastní 
jednání Rady (většinou on-line), ale za měsíc (13.-14. března 2025) bude prezenční 
jednání GA FECBOP na konferenci v Bratislavě. Proběhla diskuse a byla navržena 
účast Aleše Jelínka, který souhlasil (osobně nebo on-line).  
Situace a vztahy vůči FECBOP – po konzultaci s Tomášem Šprlákem bylo zjištěno, že 
dluhy vůči FECBOP za minulé roky nemáme (roční příspěvek je 100 euro) a reaudit 
potřebný není.  

 Ostatní činnost ABDg spočívá v setkávání členů Výboru (prezenčně nebo on-line), 
účasti na jednání pracovních skupin na MPSV/GŘ ÚP, zprostředkování informací o 
možnostech zapojení v různých projektech, aktualizaci webu a snaze o komunikaci 
s členskou základnou.  

Proběhla diskuse. 
 

Ad 4) Zpráva o hospodaření 

Předsedající přednesl zprávu o hospodaření za rok 2024 a informoval o snižujícím se stavu 
členské základny a komunikačních problémech (změny kontaktních údajů – nemožnost nebo 
neochota komunikace). 
Dle výpisu z účtu má ABDg ke dnešnímu dni na účtu 66 432 tis. Kč. Za rok 2024 nebyl na účtu 
žádný pohyb. V roce 2023 byly výdaje za lektorky a prostory pro seminář a členskou schůzi. 
Příjem byl v roce 2023 celkem 10 200 Kč z členských příspěvků. Za rok 2023 uhradili 
Boučková, Jiroušková, Slavíková, Jaklová, Kovařík, Chaloupka, Zrůbková, Slavíková, Jelínek, 
RC. 
Z účtu bude v roce 2025 uhrazeno konání členské schůze (nájem a malé občerstvení), 
poplatek za web organizace a případně náklady na účast na jednání FECBOP a reaudit (pokud 
bude potřebný), dále pak povinný příspěvek FECBOP, popř. další výdaje schválené Výkonným 
výborem. 

Schvalování zprávy o činnosti a hospodaření ABDg za rok 2024: 
Hlasování o zprávě o činnosti a zprávě o hospodaření za rok 2024: 
PRO: 6 , PROTI: 0  , ZDRŽEL/A SE: 0 
Zpráva o činnosti a o hospodaření za rok 2024 byla schválena. 
 
Dále předseda vyzval ke schválení úhrady povinného příspěvku FECBOP  
Hlasování o úhradě příspěvku FECBOP: 
PRO: 6 , PROTI: 0  , ZDRŽEL/A SE: 0 
Úhrada příspěvků FECBOP byla schválena. 
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Ad 5) Informace o Výkonném výboru, počtu členů a volba nových členů  

Vzhledem k situaci, kdy v roce 2024 nikdo ze členů neuhradil členský příspěvek, je na zvážení 
další budoucnost ABDg. Z dlouhé diskuse vyplynuly 3 varianty řešení: 

a. Ukončení činnosti ABDg v souladu se stanovami 
b. Sloučení ABDg s jinou obdobnou organizací  
c. Pokračování činnosti 

Po diskusi mezi účastníky jednání bylo jako vhodné řešení navrženo pokračování činnosti 
ABDg za podmínek, kdy bude snížen počet členů Výboru, proběhnou volby jeho členů a 
činnost ABDg bude pokračovat.  
 
Funkční období stávajících členů Výboru skončilo v roce 2024.  
Své řádné členství v ABDg z přítomných ukončuje Jana Sýkorová. 
 
Návrh usnesení: 
Počet členů Výboru se vzhledem k počtu členů ABDg snižuje na 3. 
V případě potřebnosti, může Výbor kooptovat další členy.  
 
Hlasování o snížení počtu členů Výkonného výboru na 3: 
PRO: 6 , PROTI: 0  , ZDRŽEL/A SE: 0 
Výkonný výbor má od roku 2025 3 členy. 
 
Návrh nových členů Výboru. V diskusi členů a po zjištění souhlasu byli navrženi: 
Mgr. at Mgr. Aleš Jelínek 
PhDr. Ivana Slavíková 
Ing. Zuzana Freibergová 
 
Hlasování o novém složení Výboru: 
Mgr. at Mgr. Aleš Jelínek 
PRO:  5,  PROTI   0, ZDRŽEL/A SE: 1 
PhDr. Ivana Slavíková 
PRO:  5,  PROTI   0, ZDRŽEL/A SE: 1 
Ing. Zuzana Freibergová 
PRO:  6,  PROTI   0, ZDRŽEL/A SE: 0 
 
Předsedou Výboru ABDg byl navržen Mgr. at Mgr. Aleš Jelínek 
PRO:  5,  PROTI   0, ZDRŽEL/A SE: 1 
 
Složení Výkonného výboru od roku 2025 je: 
Předseda Mgr. at Mgr. Aleš Jelínek 
Člen  PhDr. Ivana Slavíková 
Člen  Ing. Zuzana Freibergová 
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Ad 6) Diskuse o budoucnosti ABDg 

Po zvážení všech závazků a povinností vyplývajících ze Stanov, Metodiky a Směrnice MPSV 
bylo diskutován způsob pokračování činnosti ABDg. Hlavního cíle posledních let, tj. 
aktualizace Metodiky bilanční diagnostiky, bylo v minulém roce dosaženo. V praxi se však 
bilanční diagnostika stále realizuje dle „staré“ metodiky, většinou formou externí služby, kdy 
krajské pobočky ÚP ČR podle ní vypisují výběrová řízení. Na GŘ je v přípravě projekt, jehož 
obsahem je psychologická práce v systému, která by měla být také většinou zajišťována 
externími dodavateli. 
Povinnosti ABDg spočívají dle Metodiky pouze v řešení stížností a podnětů a jako subjektu, 
který zajišťuje Metodikou předepsanou základní průpravu psychologů pro poskytování BDg. 
Tyto činnosti může vykonávat ABDg i jako malá organizace, bez ohledu na počet členů.  
Výsledkem diskuse je návrh pokračování činnosti Výboru (ve sníženém počtu členů) 
s minimálním počtem zbývajících aktivních členů, tj. zachování činnosti ABDg i v dalších 
letech. 
Další postup pro komunikaci se členskou základnou – předseda rozešle informaci aktivním 
členům písemně s požadavkem na zaplacení příspěvku za rok 2024 do konce března 2025. 
Faktury budou vystaveny po zaplacení. Tím bude zjištěn zájem a aktivita členů a velikost 
členské základny.  
 
Z diskuse vyplynul návrh na snížení výše členských příspěvků a sjednocení příspěvků pro 
řádné a přidružené členy na 300 Kč od roku 2025. 
 
Hlasování o výši členských příspěvků za rok 2025 ve výši 300 Kč pro řádné i přidružené 
členy: 
PRO: 5 , PROTI: 0  , ZDRŽEL/A SE: 1 
Výše členského příspěvku za rok 2025 ve výši 300 Kč byla schválena. 
Informace bude spolu s tímto zápisem zveřejněna na webu a rozeslána osobám, které svůj 
zájem o členství projevily v minulých letech.  
 

Ad 7) Plán činnosti na rok 2025 

Plán práce ABDg na rok 2025: 
- Pokračovat v činnosti 
- Oslovit členskou základnu a zjistit zájem a aktivitu 
- Získat členské příspěvky za rok 2024 a vyzvat členy k úhradě za rok 2025 
- Zúčastnit se jednání FECBOP 
- Účastnit se jednání pracovních skupin GŘ a MPSV 
- Svolat další řádnou členskou schůzi na konci roku 2025 

 

Ad 8) Diskuse 

Dále pokračovala diskuse přítomných o dalších možnostech rozvoje činnosti ABDg a situaci 
v poskytování bilanční diagnostiky v rámci ÚP (interně a externě), i v rámci komerční a 
neziskové sféry. 
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V diskusi zazněl návrh p. Chaloupky na ocenění práce členů končícího Výkonného výboru 
formou finanční odměny. Navrženo bylo ocenění ve výši 1 000 Kč za rok funkčního období 
(za posledních 5 let) pro každého člena Výkonného výboru.  
Proběhlo hlasování o nároku na finanční odměnu: 
Hlasování o výši odměny pro členy končícího Výkonného výboru: 
PRO: 5 , PROTI: 0  , ZDRŽEL/A SE: 1 
Výše odměny ve výši 5 000 Kč pro 5 členů končícího Výkonného výboru byla schválena.              
 
Ad ) Závěr 
Na závěr proběhla diskuze k dalším tématům. Poté předsedající poděkoval přítomným za 
účast.  

 
 

V Praze, dne 13. 2. 2025 
 

 
………………………………………… 
Jméno a příjmení: Mgr. et Mgr. Aleš Jelínek 
Funkce: předsedající 
            
 
………………………………………… 
Jméno a příjmení: Ing. Pavlína Zrůbková 
Funkce: zapisovatelka 
 
 
………………………………………… 
Jméno a příjmení: PhDr. Ivana Slavíková 
Funkce: ověřovatelka zápisu 


